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Naar aanleiding van de lezing der notulen van de vorige 

vergadering, te Wageningen gehouden ter herdenking van bet 
25-jarig bestaan der Vereeniging, wijst de Heer LINDEMAN op 

de wenschelijkheid, om een dergelijke vergadering met voor- 

drachten en demonstraties, die immers zooveel belangstelling 
wekte, binnen niet te langen tijd te herhalen. 

De Voorzitter deelt mede, dat de het vorigjaar aangenomen 
contributieverhooging niet geleid heeft tot bet bedanken van 
een noemenswaard aantal leden; zelfs is het totale leden~al nog 
wat aangegroeid, n.l. van 340 tot 350, terwijl dat der donateurs 
klom van 74 tot 83. 

Het Tijdschrift is geregeld verschenen en heeft, niettegen- 

staaude de hooge prijzen van den tegenwoordigen tijd, geen 

buitensporig bedrag vereischt, wat echter vooral te danken is aan 

de vrijgevigheid van den Heer L1NDEMAN, die een grool: aantal 

platen geheel kosteloos ter beschikking stelde; hem wordt hiervoe, r 

hog eens openlijk dank betuigd. Voor den volgenden jaargang 

zal cchter op een hooger hedrag ,~erekend moeteu wordcn. 
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Voordrachten zijn, van wege de Vereeniging, gehouden door 
den Heer VAN POETEREN te Poeldijk; door den Heer SCHOEVERS 
te Nijmegen, Groningen en 't Zand ; door den Heer MAARSCHALK 
te Tilburg, Zelhem en Heelweg. 

De rekening en verantwoording van den Penningmeester, 

reeds voorloopig door het Bestuur goedgekeurd, wordt nagezien 

door de Heeren DR. F. W. T. HUNGER en P. TEUNISSEN en, 

op hun voorstel, onder dankbetuiging voor het nauwkeurig 

beheer, goedgekeurd. Het kassaldo blijkt gedaald te zijn van 
f380.105 tot f 125.21. 

Het door het Bestuur voorgestelde begrootingsontwerp voor 

1917 geeft aanleiding tot zeer uitvoerige besprekingen betreffende 

de posten voor het Tijdschrift en voor voordrachten. Deze 

worden ingeleid door den Heer SPRENGER, die oordeelt, dat het 

betrekkelijk geringe ledental der Vereeniging voor een deel te 

wijten is aan den inhoud van het Tijdschrift, die op zichzelf 

zeer goed is, maar waaraan ontbreken kleinere artikelen met 
opvoedende kracht, ook geschikt voor minder hoog ontwikkelde 
lezers. Kwamen die er geregeld in voor, dan zou het ook geschikt 
worden bijv. voor de leerbibliotheken, zooals vele tuinbouw- 

cursussen die reeds bezitten, en deze zouden dan stellig als 
lid toetreden: er ontstaat tegenwoordig allerwegen op 't platte- 
land meer en meer leeslust en dus ook behoefteaan geschikte, 
niet te zware lectuur op allerlei gebied van land-en tuinbouw. 

Daarentegen wordt door de voordrachten, hoe nuttig die ook 

mogen zijn, een te klein aantal personen bereikt. Hij stelt daarom 

voor, deze te laten vervallen en het daardoor beschikbaar komende 

bedrag te gebruiken voor uitbreiding van her Tijdschrift in boven- 

bedoelden zin; dezelfde personen, die anders voordrachten 

hielden, zouden wellicht bereid zijn, hiertoe mede te werken. 

Verschillende andere aanwezigen sluiten zich hierbij aan, 
waarbij o.a. nog wordt opgemerkt, dat voordrachten over phyto- 
pathologic ook, in overleg met onze Vereeniging, kunnen ge- 
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houden worden op kosten van landbouwmaatschappijen en 

dergelijke. Ook' wordt nog gewezen op de wenschelijkheid om 

in her Tijdschrift door het publiek gestelde vragen te beant- 

woorden, wanneer die beantwoording voor een ruimen kring 

van b.elang zou kunnen zijn. 

Ten slotte wordt besloten, in de hog dit jaar teverschijnen 

afleveringen van her Tijdschrift een proef in de gewenschte 

richting te nemen; tegen het eind van hetjaar kan het Bestuur 

dan beslissen, of het zal voorstellen, in 1918 op deze wijze 

voort te gaan, dan wel een andere wijze van uitgaaf te kiezen. 

Intusschen worden de land- en tuinbouwleeraren uitgenoodigd, 
in hun vergadering met de land- en tuinbouwonderwijzers 
dezen op den nieuwen vorm van het Tijdschrift opmerkzaam 
te maken ; ook de aandacht van afdeelingen der Land- en Tuin- 
bouwmaatschappijen wordt gevestigd speciaal op de gelegen- 
held tot het stellen van vragen daarin. 

Bcsloten wordt ook, dit jaar de voordrachten te doen vervallen. 
De Heer TEUN1SSEN betoogt nog, dat het denkbeeld van een 

rijkssubsidie voor een zoo altru'istisch werkende Vereeniging 
als de onze niet moet worden losgelaten. 

Hierop wordt de begrooting vastgesteld als volgt. 

O n t v a n g s t e n .  
Saldo 1916 f 125.21. 
Bijdragen donateurs - 440.--. 

, ,  leden - 560.--. 
Rente - 7.--. 
Verkoop Tijdschrift en advertenties - 175.--. 

f 1307.21. 
U i l g a v e n .  

Tijdschrift f 1050.--. 
Onkosten Secretaris en Pcnningmeester - 70.--. 
Druk- en schrijfwerk - 20.--. 
Lantaarnplaatjes - 40.--. 
Vermoedelijk saldo - 127.21. 

f 1307.21. 
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Als bestuurslid wordt herkozen Dr. H. J. CALKOEN, die onder 
hijvalbetuiging verklaart, de benoeming te aanvaarden. Gekozen 
wordt de Heer K. VOLKERSZ te Lisse ; hem zal bericht van zijn 
henoeming worden gezonden ~). 

Bij de rondvraag wenscht de Heer VaN LAREN te vernemen, 
of een blauwzuurbehandeling van kasplanten zou zijn aan te 
bevelen tegen de schildluis Isaspis filiformis. De Voorzitter 
antwoordt, dat deze behandeling niet altijd ongevaarlijk is voor 
teere planten, en bovendien niet steeds afdoende, daar de oude, 
door hun schild beschermde dieren veelal in leven blijven; 
alleen wanneer alle dieren hog jong zijn en nog geen schild 
hebben, worden ze zeker gedood. 

Voorts vraagt de Heer VAN LAREN, Of phytophiline wel een 
zoo afdoend middel is, als de verkoopers beweren. De Voor- 
zitter zegt, dat in vele gevallen een zeepoplossing met spiritus. 

even goede diensten kan bewijzen. 
De vergadering wordt daarna gesloten onder dankbetuiging 

aan PROF. VERSCHAFFELT voor de verleende gastvrijheid. 

DR. H. W. HEINSIUS, 

Secretaris. 

J) De Heer VOLKERSZ heeft de benoemingaangenomen. Tot ondervoor- 
zitter heeft her Bestuur benoemd den l-leer H. LINDEMAN. 


